
Formandens beretning ved Generalforsamlingen 29. marts 2017 

Formand Anne Grete Schlünssen bød velkommen og nævnte den lidt kaotiske start -  

- med en ekstraordinær generalforsamling den 10 maj - 

- og fortsatte så med et resumé af det forløbne års begivenheder. 

 

Open by Night 4. maj - plakater og demomodel. 

Det var en rigtig udmærket dag for Minibyen. 

Vi var flere, der var mødt frem trods det regnfulde vej. 

Og vi anskueliggjorde vore tiltag derude på Knudevejen med plakater og en model af et 1:10 hus. 

 

Åbent hus 4. juni - afsløring af Brugsen. 

Det var en meget stor dag.  

Mange vejensere var mødt op for at overvære afsløringen af brugsforeningsbygningen. 

 

Sommerfesten 18. august. 

Og den var som altid, som den skulle være, når vi mødes for at feste og være fornøjelige. 

 

Varde Miniby’s 50 års jubilæum 20. august: Vejen Miniby var repræsenteret ved formanden. 

 

Vejen Museum 3. september - Troldetræf. 

Det var også en dag, hvor en tusindtallig skare vejensere kom til byen for at se på. 

Vi delte stand med Lokalhistorisk Forening. 

Og formanden talte fra scenen om bl.a. Springvandet og livet der omkring.  

Oprydning. 

Ja, en mild henstilling om lidt oprydning var blevet fulgt. Og mere skal nok komme. 

 

Og flere kan tænde for Springvandet ved Kunstmuseet. Nyttigt når gæster er på besøg.  

 

Takkekort fra Troldetræf og Varde Miniby. 

Vi får respons - som vi også giver respons - når det skal gøres. 

 

30. august - en stor dag - Brugsforeningen på plads - og droneflyvning. 

Imponerende når en god ven af huset møder frem med en stor maskine og giver os et løft. 

Og flyttedagen sluttede med en drone, der fløj ind over vores anlæg. 

Billeder af disse øjeblikke blev vist i JydskeVestkysten. 

 

4. oktober: Tom T. søgte om skiltning. Og det gav resultat.  

Flotte skilte med Billingland og Vejen Miniby-navne blev sat op. 

 

Donationer blev modtaget med glæde: - 

2000 kr. fra Odd Fellows Søsterloge og 5000 fra Håndværkerforeningen. 

 

Januar blæste kuplen af museet. 

Men der er folk på værkstedet, der ved, hvordan skaden gøres god igen. 

 

To møder med Lokalhistorisk Forening - næste er planlagt. 

De arbejder med det lokalhistoriske stof på deres måde. Og vi gør det på vores måde. 

 

Ovntemperatur undersøges. 

Brænding af sten er afgørende. Vi prøver på forskellig vis at finde ud af den rette proces. 

 

Flytning - ja, en dag må det jo ske - men - 

- hvor vi end får til huse i fremtiden er hovedsagen, at vort sted - 

- stadig skal være et godt 'værested' for mænd, og hvor kvinder er hjerteligt velkomne! 


